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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis z 18. zasedání AS FSv, které se konalo dne 14. 5. 2025 

Přítomni: Hotěk P., Mildner M., Přibyl M., Boschat L., Hvězdová A., Hes D., Kučera P., 
Pavlíková M., Vejmelková E., Cajthaml J., Jíra A., Litoš J., Dočkal M., Černá 
A.M., Wald F., Pazderka J., Vašková J., Chalupa M., Pruška J., Polák M., Lakomá 
H., Hromada E., Šulc R. 

Hosté: děkan prof. Máca, proděkani prof. Pešková, prof. Pavelka, tajemník Dr. 
Matějka 

 
Předseda AS FSv doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je 
s programem zasedání. 
 
1. Schválení zápisu ze 17. řádného zasedání AS FSv ze dne 26.3.2025 
2. Informace děkana (děkan prof. Máca) 
3. Metodika rozdělení provozních zdrojů FSv na rok 2025 (děkan prof. Máca,  tajemník Dr. 
Matějka) 
4. Projednání nového člena (studenta) Rady SP Bc. Stavitelství a Mgr. Stavitelství – příprava, 
realizace a provoz staveb (prod. prof. Pešková, doc. Šulc) 
5. Informace z Pedagogické komise (doc. Jíra) 
6. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml) 
7. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
8. Různé 
 
1. Schválení zápisu ze 17. řádného zasedání AS FSv ze dne 26. 3. 2025 
 
K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
pro: 22| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
 
2. Informace děkana (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca informoval o aktuálním dění na FSv/ČVUT: 

• Katedra informačních technologií byla formálně ponechána ve struktuře fakulty. Její 
3 zaměstnanci byli převedeni pod jiná pracoviště. V budoucnu bude možné ji znovu 
aktivizovat. Katedra společenských věd bude ponechána, část jejích prostor bude 
dislokována.  

• V posledním červnovém týdnu proběhne návštěva mezinárodního evaluačního panelu.  
• Čekáme na finální nabídky pro rekonstrukci budovy B. Pokud nedojde k odvolání, které 

by bylo nutné řešit u soudu, termíny jsou proveditelné. Předání budovy by mělo 
proběhnout v červenci. Výuka bude probíhat v našich prostorách, na MÚVS, na Karlově 
náměstí, případně na rektorátu.  
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• Po prvním kole přijímacího řízení děkan rozhodne o vypsání druhého kola přijímacího 
řízení. 

• Proběhla prezentace konceptu Stavebního inženýrství, Ekonomiky a Civil engineering. 
Práce pokračují dál. Garant studijního programu bude určovat vizi absolventa.  

• Na konci měsíce odchází Kancléřka ČVUT. Agendu si rozeberou prorektoři, paní 
I. Kinkalová z VaV bude pověřena jako zastupující kancléřka.  

• V metodice ČVUT jsou chyby. Prozatím se dá předpokládat, že oproti loňsku máme 
nárůst 48,5 mil. Kč. Největší nárůst je v pedagogických ukazatelích (A + 10 %, K + 20 %).  

• Provozování Galerie Jaroslava Fragnera - probírány dvě varianty: samostatná součást 
ČVUT (rektor), nebo součást FA (doc. Hlaváček).   

 
3. Metodika rozdělení provozních zdrojů FSv na rok 2025 (děkan prof. Máca, 
 tajemník Dr. Matějka) 
 
Děkan prof. Máca a tajemník Dr. Matějka představili Metodiku rozdělení provozních zdrojů 
FSv na rok 2025. Dokument byl senátorům v předstihu k dispozici. 
 
Děkan prof. Máca: 
V rámci rozpisu FSv oproti předchozím letům začneme tím, že oddělíme část prostředků na 
rekonstrukci budovy B. Představa děkana je cca polovina nárůstu (20–25 mil.). Není 
v metodice, bude součástí schvalování rozpisu FSv.  
 
Děkan prof. Máca: 
Oproti metodice předložené na EK:  

• SZZ Bc. studia je započítána do kategorie A, jen pokud je oddělena na katedru, která jí 
zajišťuje, půjde +10 % na její zajištění.  

 
Předseda Ekonomické komise prof. Cajthaml informoval o projednání dokumentu komisí dne 
7.5. Souběžně vyzval ke zkontrolování kódů předmětů, kde jsou financovány společné 
katedrové projekty (více než dvě katedry). 
 
Děkan prof. Máca přislíbil, že pokud budou v mezi-katedrových projektech chyby, dofinancuje 
je z fondu děkana.   
 
Předseda Ekonomické komise prof. Cajthaml informoval o tématu víkendových příplatků, 
které byly řešeny na komisi.  
 
Tajemník Dr. Matějka přislíbil, že situace bude řešena.  
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Metodiku rozdělení provozních zdrojů FSv na rok 2025. 
 
pro: 22| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
4. Projednání nového člena (studenta) Rady SP Bc. Stavitelství a Mgr. Stavitelství – 
 příprava, realizace a provoz staveb (prod. prof. Pešková, doc. Šulc) 
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Prod. prof. Pešková informovala o doplnění rady studijního programu.  Doc. Šulc představil 
studenta jako aktivního studenta třetího ročníku. Student sám vyjádřil vůli v pedagogické 
radě být.  
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Tomáše Fuxu, studenta Bc. programu Stavitelství, jako studentského člena 
Rady SP Bc. Stavitelství a Mgr. Stavitelství – příprava, realizace a provoz staveb. 
 
pro: 22| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Informace z Pedagogické komise (doc. Jíra) 
 
Předseda Pedagogické komise doc. Jíra informoval o jednání komise dne 16. 4. 2025. 
Tématem komise byl nový studijní program.  
 
Doc. Vašková poznamenala, že je třeba nový program doladit i s ohledem na studenty. Každá 
katedra má tendenci dát do programu „co se dá“.  
 
Děkan prof. Máca komentoval, že to se děje.  
 
Prof. Pešková doplnila jména garantů připravovaných konceptů:  

• Stavebního inženýrství – doc. Pruška  
• Civil engineering zůstane stávající garant prof. Jandera 
• Ekonomika a management – doc. Hromada.  

 
6. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml) 
 
Předseda Ekonomické komise prof. Cajthaml informoval o jednání komise dne 7. 5. 2025. 
Řešená témata: 

• Metodika rozdělení provozních zdrojů 
 
7. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
 
Zástupci FSv v AS ČVUT Ing. arch. Černá a prof. Wald krátce shrnuli aktuální činnost AS ČVUT 
a jednotlivých komisí 
Prof. Wald: 

• Metodika rozpisu 
• Status FS 
• Schválení koupě části pozemku od Prahy 6 (prostor kontejnerového stanoviště FEL).  

 
Ing. arch Černá: 

• Informace rektora z posledního zasedání AS ČVUT 
 
8. Různé 
 
AS navrhuje (dle požadavku vedení FSv) termín příští zasedání AS FSv na 11. 6. od 13:30 
v prostorách zasedací místnosti B169. 
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pro: 21| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 21 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
Doc. Pazderka informoval: 

• Na červnovém zasedání bude vyhlášena volba osoby navržené na děkana FSv na 
období 2026 – 2030.  

• Neformální setkání senátu bude 18. 6. od 17:00 v B 169 (zajistí prof. Vejmelková).  
 
Prof. Pešková informovala o schůzce na FEL (16.5.) k prohlídce v budově na Karlově Náměstí. 
 
 
 
 
 

doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 
předseda AS FSv ČVUT 

 
 

Zapsala: 
Ing. arch. Anna Marie Černá 
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